
Årsmøte i Musdalsetervegen SA 
Bådstø, 18. juni 2019 kl. 1930. 

Tilstede: Odd Magne Tuterud, Kjell Musdalslien, Jan Erik Linn, Helge Offigstad, Else Marie Bergum, 
Eirik Skyberg , Ola Håkon Ourom og  Birgit Waserud 

 

1: Godkjenning av innkalling og sakliste: godkjent 

2: Valg av referent: Odd Magne Tuterud 

3: Årsmelding med arbeidsrapport: Spørsmål om en kan søke om tilskudd i ettertid for 
oppgraderingen som ble gjort på Djupdalsvegen. Jan Erik Linn sjekker med Mjøsen Skog. 

Årsmelding og arbeidsrapport godkjent. 

4: Regnskap 2018: Kasserer Helge Offigstad orienterte. Momenter: 

Regnskapet for 2018 viser en omsetning på 873 tusen. Regnskapet preges av at vi tok opp et lån på 2 
mil kroner i Nordea for å få oppgradert veg opp til Miljøstasjonen.  

 
Regnskap godkjent 
 
5:  Budsjett og 6: Arbeidsplan ble behandlet under et: 
 

Arbeidsplan 2019-2020  Musdalsetervegen 
 

Juni 2019 Høvling og kloring av vei. Dette vil bli utført i 
sammenheng med påkjøring av bærelag og grus 
fra Elstadlykkja til Miljøstasjonen 

Dette arbeidet utføres av 
Grimstad Transport AS etter 
avholdt konkurranse. 

 
Juni 2019 

2 stikkrenner langs Djupdalsvegen må vurderes 
skiftet. Den ene har vært utsatt for store 
belastninger under tømmerhogging. Det blir 
også tatt noe opprensking etter tidligere grøfte 
rensk ved Djupdalen. 
1 stikkrenne i Lagetonsgutua og Skaugs setra 
skiftes til en større dimensjon. På grunn av 
elkabel får vi plass til bare 200 mm her. Det 
høvles og gruses fra miljøstasjonen og opp på 
setra. Det blir påkjørt bærelag fra Djupdalen og 
innover til Nordre Grønåsen samt fra Offigstad 
setra til Holasetra 

Innhente pris fra aktuelle 
entreprenører. 

Juni- Oktober Diverse lapping av veg  Andelseiere. 
 

 
Godkjent. 
 
7: Valg: Det ble besluttet og sette opp en valgkomite. De valgte er Ola Håkon Aurom og Else Marie 
Bergum. 



Styre ble gjenvalgt for et år.  
 
8: Honorar styrearbeid som før Kr 5000,- til styreleder og bomansvarlig. Vedtak: Som før. 
 
 
9: Ny modell for kostnadsfordeling for brøyting rundt setra. 

I forbindelse med brøyting rundt setra og stikkveier som ligger under veinettet som andelslaget har 
vedlikeholdsansvaret for, blir det skeivfordeling angående hvor mye enkelte må ut med for å få 
brøyta vei. Slik det er i dag så betaler de som har eiendommer rundt seterrunden ingen ekstra avgift 
for brøyting. De som har eiendommer langs veien til Skybergsetra og Holasetra får ekstra regning for 
brøyting. 

Styre ønsker å forenkle fordeling av brøytekostnader for de stikkvegene som seterlaget har 
vedlikeholdsansvaret for. Styre foreslår en tilleggsavgift på 500 kroner for de som sokner til vegnettet 
rundt setra.  Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 
10: Instalering av nytt bomsystem. 

Styre har jobbet frem et tilbud på nytt bomsystem som går på kamra styring. Det for å få et enklere 
system og mindre administrasjon. Dagens system er gammelt og vil kreve oppgradering for over 
100 000 kroner. Dagens system er også meget arbeidskrevende og ha oversikt over innbetalinger for 
kortene. Det kan heller ikke differensiere avgift for personbiler og lastebiler. Det er også en del 
sniking med diverse metoder som vil bli umulig med det nye systemet. 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Styre går inn for å installere nytt bomsystem fra Norgesbom AS og sette den i drift fra 1/1 2020.  

Tilbud på NorgesBom  
Automatisk skiltgjenkjenningssystem for bomanlegg  

  
  

Beskrivelse   Antall  Pris x stk.  

Utstyr        

Kamera (5 års garanti)  2  52 500  

Q-free lisens (Engangskostnad)  2  24 000  
Prosesseringsnoder (5 års garanti)  5  80 000  
Nettverkswitch (5 års garanti)  1  2 250  
Komplett bomkonstruksjon med teknisk skap og fundament  1  39 750  
Installasjon av hardware  1  25 000  

Skiltpakke  1  15 000  

Elko strømstyring   1             2 000  

Rabatt 20 %  1  - 48 100  
   Sum. Eks. MVA  192 0,00  



 

 
 

11: Satser for vegavgift enstemmig vedtatt. 

Styres forslag til satser for personbil det samme som nå og kroner 80 for lastebil. Andelseier og 
hytteeier som har kort i dag blir lagt inn i det nye systemet. For hytteeier så kan det legges inn inntil 2 
biler i systemet. Andelseiere må melde fra hvilke biler og traktorer som skal registres i systemet 

Styre får videre fullmakt til avklare detaljer rund prising og det nye bom systemet 

 
 
Møtet hevet. 
 
Odd Magne Tuterud 
(ref.) 
 

 


